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Nägin infot, et võib avaldada arvamust Veelikse 

Raudteetammi juurest metsa maha võtmisega. 

Kindlasti oleme vastu! Meie küla ümbrus on niigi 

põllumaadeks ära tehtud! Kas meile ei võiks jääda see 

väike metsatukk, kus jalutamas käia? Kas tõesti peame 

oleme igast küljest tuultele avatud?

Andra Roosaar; 

Andres Roosaar
MTÜ Päästame Eesti Metsad teeb ettepaneku mitte 

majandada Veelikse KAH ala metsasid niikaua kuni 

vanade metsade osakaal on tasakaalustunud ja 

moodustab vähemalt kolmandiku KAH-alast.

MTÜ Päästame 

Eesti Metsad

Vastus

Veelikse raudteetammi ümbruses, kus on ka matkarada,  planeerime 2022 

aastal teha harvendusraiet. Raiete planeerimisel seal arvestame olemasoleva 

matkarajaga. Lageraiet me matkaraja ääres ei planeeri. Lageraie on planeeritud 

Veelikse sootee äärde 2026 aastal pinnaga 1,4 ha, mis ei piirne matkarajaga. 

RMK otsusega mittemajandav metsa pind Veelikse KAH alal on 20,5 ha, mille 

vanus on 70-80 aastat. Majandadava metsa pinnast 79% on vanuses 83-100 

aastat.


